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Protokoll Årsmøte i Norsk Journalistlag i NRK 2024 

Klækken Hotell, Hønefoss 

29.-30. oktober 2024 

 

DAGSORDEN FOR NJ i NRKs ÅRSMØTE 29. - 30. OKTOBER 2024 

TIRSDAG 29. OKTOBER 

1. Åpning av årsmøtet 
2. Konstituering 

− Godkjenning av innkalling 
− Godkjenning av dagsorden 
− Valg av dirigenter 
− Valg av referenter 
− Valg av redaksjonskomitéer 
− Valg av tellekorps 
− Valg av revisor 

3. Innstilling på valgkomité 2024/2025 legges frem 
4. Behandling av årsmeldingen 2023/2024 
5. Valgkomiteen legger fram sin innstilling 
6. Debatt valgkomiteens innstilling 
7. Presentasjon av innkomne forslag og debatt 
8. Økonomi: Regnskap og revisjon 

ONSDAG 30. OKTOBER 

9. Redaksjonskomiteen legger fram sin innstilling. Debatt og votering. 
10. Valg nytt styre og ny valgkomite. Debatt og votering 
11. Avslutning 
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Tirsdag 29. oktober 

1. Åpning 

Leder i NJ i NRK, Rolf Johansen, åpnet møtet og ønsket velkommen. 
 

2. Konstituering 

Innkalling: Godkjent 
Dagsorden: Godkjent 
Dirigenter: Hans Christian Eide, Jan Børge Leirvik (valgt) 
Referenter: Ulf Tannæs-Fjeld, Frida Ravna Rømo (valgt) 
Tellekorps: Knut Skaslien, Espen Brynsrud, Kaja Linde (valgt) 
Redaksjonskomite: Frode Søreide, Johannes Grindheim Ølfernes, Laila Ø. Bakken (valgt) 

Revisor: Jo-Inge Knutsen (partner, registrert revisor PKF Revisjon og rådgivning) (utpekt) 

3. Innstilling på valgkomité 2024/2025 

Leder: Ståle Hansen (NJ i NRK Dokumentar og samfunn) 
Mari Rollag Evensen (NJ i NRK Rogaland) 
Hans Martin Hauge (NJ i NRK Trøndelag) 
Berit Rekaa (NJ i NRK Nyheter) 
Første vara: Stian Presthus (NJ i NRK Super) 
Andre vara: Susann Michaelsen (NJ i NRK Sport) 

 

4. Behandling av årsmelding 2023/2024 

Årsmeldingen ble lagt frem for årsmøtet og tatt til etterretning uten merknader eller 
spørsmål fra salen. 
 

5. Valgkomiteens innstilling på styre for 2024/2025  

Lagt fram av Ståle Hansen, leder for valgkomiteen. 
 

Leder: Anne Berit Larsen (NJ i NRK Sørlandet, DDIV) 
Første nestleder: Atle Bjurstrøm (NJ i NRK Nyheter, NDIV) 
Andre nestleder: Annette Hobson (NJ i NRK Dokumentar og samfunn, IDIV) 
Org. nestleder: Torunn Myhre (NJ i NRK Hedmark, DDIV) 

Styremedlem: Hanne Bernhardsen Nordvåg (NJ i NRK Trøndelag, DDIV) 
Styremedlem: Oda Stine Viken (NJ i NRK Nordland, DDIV) 
Styremedlem: Magnus Overå Bjerve (NJ i NRK Strategi og medier, SDIV) (ikke på valg) 
Styremedlem: Marte Halsør (NJ i NRK Nyheter, NDIV) 
Styremedlem: Frode Søreide (NJ i NRK Sport, IDIV) (ikke på valg) 
 
1. vara: Hans Christian Eide (NJ i NRK Nyheter, NDIV) 
2. vara: Andreas De Brito Jonassen (NJ i NRK Stor-Oslo, DDIV) 
3. vara: Oddgeir Øystese (NJ i NRK Hordaland, DDIV) 
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4. vara: Laila Ø. Bakken (NJ i NRK Nyheter, NDIV) 
5. vara: Øystein Hagelund (NJ i NRK Underholdning, IDIV) 
 

6. Debatt valgkomiteens innstilling 
 
Det ble holdt en generell debatt om valgkomiteens innstilling. 
Ordstyrer Hans Christian Eide fratrådte under debatten fordi han står på valgkomiteens 
liste. Knus Skaslien fra NJ ble valgt til setteordstyrer. 

 

7. Presentasjon av innkomne forslag og debatt 
 

7.1 Politiske føringer i NJ i NRK: 
Anne Berit Larsen (1. nestleder) innledet overordnet om politiske føringer for styrets 
arbeid de siste to årene, i form av veikart. Bygd på disse la hun fram forslag til 
videreføringer i nytt dokument. Redaksjonskomiteen ble bedt om å se på dokumentet 
(vedlagt). 
 

7.2  
• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra NRKJ Troms: 

Alle vi som produserer noe for NRK, er opptatt av at publikum vil se programmene vi 
lager, og vi er opptatt av at planen for å gjøre programmene våre tilgjengelig for publikum 
er best mulig, slik at flest mulig oppdager og blir engasjert av det vi lager. I NRK er det slik 
at mange store TV-produksjoner har premiere innenfor en relativt kort tidsperiode om 
høsten. Dette gir ujevn arbeidsbelastning gjennom året og ofte med høyt arbeidspress 
nær lansering. Mange opplever dette belastende. Vi ser at den ujevne 
arbeidsbelastningen også kan få negative konsekvenser for arbeidsmiljøet generelt, og 
ikke sjelden går det utover økonomien til prosjektene fordi det er nødvendig med mye 
bruk av overtid i sluttfasen. 
 
Forslag til tema til diskusjon/vedtak under årsmøtet i NJ i NRK oktober 2024: 
Vi mener NJ i NRK bør innlede en konstruktiv dialog med NRK hvor denne 
problemstillingen adresseres, og hvor vi sammen kan lete etter mulige løsninger som 
også sikrer mer forutsigbar arbeidshverdag for oss som jobber i produksjonene. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter intensjonen i forslaget og sender det over til det nye 
styret. 

 

• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra NJ i NRK P3 
IDIV står midt i en stor omorganisering hvor det opprettes nye innholdsområder og gjøres 
endringer i personallinjen som skal skape mer mobilitet på tvers. P3s medarbeidere på 
Tyholt har i mange år vært en del av IDIV (tidligere MDIV), men nå diskuteres det om 
medarbeiderne skal flyttes over til NRK Trøndelag og DDIV. Dette utfallet frykter NJ i NRK 
P3. Å tas ut av IDIV betyr større avstand til relevante fagmiljøer som musikkmiljøet, 
anmelderklynga, underholdningsjournalistikken og radiokanalen P3, gjør samarbeid på 
tvers som P3aksjonen vanskeligere og kan svekke det gode fagmiljøet som eksisterer nå. 
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Matrisen i Trøndelag skaper økonomiske hinder, og dens ambulerende 
bemanningsbehov kan stå i veien for redaksjonens kjerneoppgaver. P3 har flere års 
erfaring med å samarbeide mellom 2 byer, og denne omorganiseringen bør brukes til å 
forbedre samarbeidet - både mellom IDIV og DDIV, og mellom Oslo og Trondheim. NJ i 
NRK bør bruke denne muligheten til å lytte til sine medlemmer, og jobbe for det 
resultatet vi mener er riktig. 
 
Forslag til tema til diskusjon/vedtak under årsmøtet i NJ i NRK oktober 2024:  
NJ i NRK skal jobbe for at P3s medarbeidere på Tyholt forblir en del av IDIV, og beholder 
både redaktør og personallinje i IDIV. 
 
Styrets innstilling: NJ i NRK jobber alltid for medlemmenes interesser, men det er ikke å 
anbefale å binde tillitsvalgte som nå skal inn i en stor prosess, og viser også til 1. avsnitt i 
Veikartet. Styret innstiller på at forslaget videresendes som et innspill til tillitsvalgte som 
skal jobbe med prosessen. 

 

• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra NJ i NRK Dokumentar og samfunn, Tor-Arne 
Vikingstad: 
 
Alle klubbene i NJ i NRK har de siste årene jobbet målrettet med å redusere sin 
egenkapital, og mot å søke NJ sentralt for midler til aktivitet og tiltak. Medlemmene og 
styret i NJ i NRK Dokumentar og Samfunn ser likevel behovet for å ha en viss sum på 
konto for å sikre handlefrihet, fleksibilitet og aktivitetsnivå. Vi ser også behovet for å 
konkretisere beløpet på en måte som favner alle medlemmer og klubber, for å sikre 
forutsigbarhet og rettferdighet på tvers. 
 
Forslag til tema til diskusjon/vedtak under årsmøtet i NJ i NRK oktober 2024: 
NJ i NRK Dokumentar og samfunn foreslår en konkretisering av ønsket nivå for 
egenkapital i klubbene. Målet er å sikre muligheten for å gjennomføre tiltak på kort varsel 
til fordel for medlemmene, og dermed øke aktiviteten i klubbene. Vi foreslår konkret 500 
kroner per medlem i de respektive klubbene i NJ i NRK. 
 
Styrets innstilling: Styret avviser forslaget, men forstår behovet for å ha mulighet til å 
planlegge aktivitet på kort varsel. Styret mener dette ivaretas med dagens ordning, men 
det kommende styret får et klart signal fra årsmøtet om systematisk kassereropplæring, 
og at det ikke er nødvendig for en klubb å tømme kassa før de får ekstra overføring. 
 
 

7.3 Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra Organisasjonsutvalget: 
 
Atle Bjurstrøm la fram organisasjonsutvalgets arbeid. Han gikk gjennom hva utvalget har 
vurdert, hva det har forkastet og konkrete forslag til årsmøtet. Han foreslo å ta forslagene 
videre til styret.  
 
Debatt etter framleggelsen. 
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Organisasjonsutvalget kom også med et forslag til vedtektsendring: 
 
Med bakgrunn i NJs vedtekter om mangfold i organer, ønsker organisasjonsutvalget å ta 
inn en setning fra vedtektene til NJ. Setningen er omskrevet for å passe til NJ i NRK. Det 
har vært viktig for utvalget å formulere setningen slik at den ikke binder valgkomiteen, 
men gir en pekepinn om mangfold. 
 
Forslag til tema til diskusjon/vedtak under årsmøtet i NJ i NRK oktober 2024:  
Utvalget foreslår følgende tillegg i NJ i NRKs vedtekter: § 5 Valg, avsnitt 4 Valgkomiteen 
innstiller til valg med unntak av forslag til ny valgkomité, der styret innstiller. Innstillingen 
skal ha et mål om størst mulig mangfold, herunder blant annet kompetanse, kjønn og 
representasjon i organisasjonen. Valgkomiteen skal være sammensatt av fire 
representanter og to vararepresentanter av NRKJs medlemmer. Valgkomiteens leder 
velges på årsmøte, og har ansvaret for å sette i gang arbeidet. Ved stemmelikhet har 
lederen dobbeltstemme. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter forslaget. 
 
 

8. Økonomi: Regnskap og revisjon 

Torunn Myhre la fram regnskap og balanse for regnskapsåret 2023. 

Regnskapet viser et driftsunderskudd på 66.733 kroner. 

Netto egenkapital er 1.610.707 kroner. 
 

Vedlagt protokollen: 
Regnskap 2023 
Regnskapsnotat 
Revisjonsattestasjon av regnskapet til NJ i NRK 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet, og ga styret ansvarsfrihet. 

 

Onsdag 30. oktober 

 

9. Redaksjonskomiteen legger fram sin innstilling. Debatt og votering 
 

• Organisasjonsutvalgets anbefalinger (vedlegg) 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
 

Årsmøtet oversender organisasjonsutvalget anbefalinger til det nye styret med spesielt 
 fokus på: 

- Arbeid med en hensiktsmessig klubbstruktur i IDIV basert på ny organisasjon og 
klubbenes egne ønsker. 
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- Arbeid med å finne en organisering som i best mulig grad ivaretar interessene til 
medlemmer i de regionale gravemiljøene. 

 
Vedtak: Forslaget til redaksjonskomiteen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra NRKJ Troms: 
 
Opprinnelig forslag: Vi mener NJ i NRK bør innlede en konstruktiv dialog med NRK hvor 
denne problemstillingen adresseres, og hvor vi sammen kan lete etter mulige løsninger 
som også sikrer mer forutsigbar arbeidshverdag for oss som jobber i produksjonene. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter intensjonen i forslaget og sender det over til det nye 
styret. 
 
Redaksjonskomiteens forslag: Følgende setning blir lagt inn i politiske føringer: 
«At NRK, når de planlegger produksjon og publisering, tar hensyn til at medarbeiderne 
har en jevn arbeidsbyrde og at ikke produksjonskalenderen fører til unødvendig 
belastning med tanke på arbeidspress.» 
 
 Vedtak: Forslaget til redaksjonskomiteen ble enstemmig vedtatt. 
 

• Politiske føringer i NJ i NRK: 
 
Hele dokumentet (se vedlegg) ble tatt opp til avstemning etter at forrige punkt ble vedtatt 
lagt inn i dokumentet. 
 
Vedtak: Politisk dokument ble enstemmig vedtatt. 

 

• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra NJ i NRK P3: 
 
Opprinnelig forslag: NJ i NRK skal jobbe for at P3s medarbeidere på Tyholt forblir en del 
av IDIV, og beholder både redaktør og personallinje i IDIV. 
 
Styrets innstilling: NJ i NRK jobber alltid for medlemmenes interesser, men det er ikke å 
anbefale å binde tillitsvalgte som nå skal inn i en stor prosess, og viser også til 1. avsnitt i 
Veikartet. Styret innstiller på at forslaget videresendes som et innspill til tillitsvalgte som 
skal jobbe med prosessen. 
 
NJ i NRK P3 støtter styrets innstilling og trekker forslaget. 
 
Vedtak: Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra NJ i NRK Dokumentar og samfunn:  
 
Forslag til tema til diskusjon/vedtak under årsmøtet i NJ i NRK oktober 2024: 
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NJ i NRK Dokumentar og samfunn foreslår en konkretisering av ønsket nivå for 
egenkapital i klubbene. Målet er å sikre muligheten for å gjennomføre tiltak på kort varsel 
til fordel for medlemmene, og dermed øke aktiviteten i klubbene. Vi foreslår konkret 500 
kroner per medlem i de respektive klubbene i NJ i NRK. 
 
Styrets innstilling: Styret avviser forslaget, men forstår behovet for å ha mulighet til å 
planlegge aktivitet på kort varsel. Styret mener dette ivaretas med dagens ordning, men 
det kommende styret får et klart signal fra årsmøtet om systematisk kassereropplæring, 
og at det ikke er nødvendig for en klubb å tømme kassa før de får ekstra overføring. 
 
NJ i NRK Dokumentar og samfunn v/ Tor-Arne Vikingstad trakk forslaget. 
 
 

• Forslag til årsmøte i NJ i NRK 2024 fra Organisasjonsutvalget: 
 
Organisasjonsutvalget kom med et forslag til vedtektsendring: 
Utvalget foreslår følgende tillegg i NJ i NRKs vedtekter (ny setning i rødt): § 5 Valg, avsnitt 
4 Valgkomiteen innstiller til valg med unntak av forslag til ny valgkomité, der styret 
innstiller. Innstillingen skal ha et mål om størst mulig mangfold, herunder blant annet 
kompetanse, kjønn og representasjon i organisasjonen. Valgkomiteen skal være 
sammensatt av fire representanter og to vararepresentanter av NRKJs medlemmer. 
Valgkomiteens leder velges på årsmøte, og har ansvaret for å sette i gang arbeidet. Ved 
stemmelikhet har lederen dobbeltstemme. 
 
Forslag fra Thor Amund Hagen (NJ i NRK Trøndelag) ble fremmet i debatt tirsdag 29. 
oktober: Få inn ordet «geografi» slik at ordlyden blir «Innstillingen skal ha et mål om størst 
mulig mangfold, herunder blant annet kompetanse, kjønn, geografi og representasjon i 
organisasjonen». 
 
Redaksjonskomiteens forslag fremmet onsdag 30. oktober: «Innstillingen skal ha et mål 
om størst mulig mangfold og representasjon.» 
 
Forslag fra Andreas De Brito Jonassen (NJ i NRK Stor-Oslo) fremmet i debatt onsdag 30. 
oktober: Valgkomiteens innstilling skal ha et mål om størst mulig mangfold. 
 
Thor Amund Hagen trakk sitt forslag. 
 
Årsmøtet stemte først over forslaget til redaksjonskomiteen opp mot forslaget til Andreas 
De Brito Jonassen. Dette ble gjort for å se hvilket forslag som har størst støtte i salen. Der 
fikk innstillingen til redaksjonskomiteen simpelt flertall. 
 
Deretter stemte årsmøtet om endringen foreslått av redaksjonskomiteen skulle inn i 
vedtektene eller ikke. En endring i vedtektene krever 2/3-flertall. Det var 62 
stemmeberettigede i salen. 42 var nødvendig for å få vedtektsendringen vedtatt.  
 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble vedtatt med 49 stemmer for. Setningen 
«Innstillingen skal ha et mål om størst mulig mangfold og representasjon» er tatt inn i NJ i 
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NRKs vedtekter: § 5 Valg, avsnitt 4. 
 

 
10. Valg nytt styre og ny valgkomite. Debatt og votering 
 
Ordstyrer Hans Christian Eide fratrådte under debatten, fordi han står på valgkomiteens 
liste. Knus Skaslien fra NJ gikk inn som setteordstyrer. 
 
10.1: Valg av nytt styre 
 
Leder: Anne Berit Larsen (NJ i NRK Sørlandet, DDIV): Valgt enstemmig som ny leder. 
1. nestleder: Atle Bjurstrøm (NJ i NRK Nyheter, NDIV) Valgt enstemmig som ny 1. nestleder. 
 

2. nestleder:  
 
Annette Hobson (NJ i NRK Dokumentar og samfunn, IDIV) innstilt av valgkomiteen.  
 
Rolf Johansen fremmet benkeforslag mot valgkomiteens innstilling. Fremmet forslag om 
Håkon Iversen (NJ i NRK Troms, DDIV) som 2. nestleder i NJ i NRK. Ba samtidig om skriftlig 
votering. 
 
Debatt: 18 personer på talerstolen.  
 
Avstemning om skriftlig votering, nødvendig med 1/3-flertall: 26 av 62 stemmeberettigede 
stemte for. Vedtatt at valg skal avgjøres skriftlig. 
 

Skriftlig avstemning ble gjennomført: 
 
Tellekorps under denne avstemningen: Espen Brynsrud og Kaja Linde 
 
Annette Hobson fikk 39 stemmer. 
Håkon Iversen fikk 23 stemmer. 
 
Vedtak: Annette Hobson (NJ i NRK Dokumentar og samfunn, IDIV) valgt som ny 2. nestleder. 
 
Organisatorisk nestleder: Torunn Myhre (NJ i NRK Hedmark, DDIV): Valg enstemmig som org. 
nestleder. 
 
Valg av øvrig styre. 

 

Styret 2024/2025 

Leder: Anne Berit Larsen (NJ i NRK Sørlandet, DDIV) (gjenvalgt, ny rolle, valgt for 1 år) 
1. nestleder: Atle Bjurstrøm (NJ i NRK Nyheter, NDIV) (gjenvalgt, ny rolle, valgt for 1 år) 
2. nestleder: Annette Hobson (NJ i NRK Dokumentar og samfunn, IDIV) (gjenvalgt, ny rolle, 
valgt for 1 år) 
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Organisatorisk nestleder: Torunn Myhre (NJ i NRK Hedmark, DDIV) (gjenvalgt, valgt for 1 år) 

Styremedlem: Hanne Bernhardsen Nordvåg (NJ i NRK Trøndelag, DDIV) (gjenvalgt for 2 år) 
Styremedlem: Oda Stine Viken (NJ i NRK Nordland, DDIV) (ny, valgt for 2 år) 
Styremedlem: Magnus Overå Bjerve (NJ i NRK Strategi og medier, SDIV) (ikke på valg) 
Styremedlem: Marte Halsør (NJ i NRK Nyheter, NDIV) (opprykk fra 4. vara, valgt for 2 år) 
Styremedlem: Frode Søreide (NJ i NRK Sport, IDIV) (ikke på valg) 

1. vara: Hans Christian Eide (NJ i NRK Nyheter, NDIV) (ny, valgt for 1 år)
2. vara: Andreas De Brito Jonassen (NJ i NRK Stor-Oslo, DDIV) (ny, valgt for 1 år)
3. vara: Oddgeir Øystese (NJ i NRK Hordaland, DDIV) (ny, valgt for 1 år)
4. vara: Laila Ø. Bakken (NJ i NRK Nyheter, NDIV) (ny, valgt for 1 år)
5. vara: Øystein Hagelund (NJ i NRK Underholdning, IDIV) (gjenvalgt, ny rolle, valgt for 1 år)

10.2 Valg av valgkomite 

Valgkomite 2024/2025 
Leder: Ståle Hansen (NJ i NRK Dokumentar og samfunn) (gjenvalgt) 
Mari Rollag Evensen (NJ i NRK Rogaland) (gjenvalgt) 
Hans Martin Hauge (NJ i NRK Trøndelag) (ny) 
Berit Rekaa (NJ i NRK Nyheter) (gjenvalgt) 
1. vara: Stian Presthus (NJ i NRK Super) (gjenvalgt)
2. vara: Susann Michaelsen (NJ i NRK Sport) (ny)

11. Avslutning

Anne Berit Larsen, ny leder av NJ i NRK, takket av tidligere leder, Rolf Johansen, og tidligere 2. 
nestleder, Håkon Iversen.  

Styremedlem Hanne Bernhardsen Nordvåg takket bidragsyterne til årets årsmøte. 

Vedlegg: 

Dokument politiske føringer i NJ i NRK – opprinnelig forslag 
Dokument politiske føringer i NJ i NRK – vedtatt forslag 
Regnskap 2023 
Regnskapsnotat 
Revisjonsattestasjon av regnskapet til NJ i NRK 



Sign. 

Ulf Tannces-Fjeld 

referent 

Frida Ravna R0mo 

referent 
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